
 
Referat  brugerrådsmøde         
 
Dato: Tirsdag d. 15. december 2015 

 
Deltagere:       Anders, Birthe, Bodil, Britta, Erik, Gertrud, Inger, Jakob, Jens Aage, Kirsten, 

Peder, Else (aktivitetskonsulent), Bent (Ældrerådet), Lars (Kolding Kommune) 
 
Fraværende:  

 
Referent: Gertrud 

 
1.   Fastlæggelse af endelig dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 
 

2.   Godkendelse af referat fra mødet d. 10. november 
Referatet blev godkendt og underskrevet 
 

3.   Meddelelser 
•   Formanden 

    Jens Aage søger kommunen om det årlige tilskud. 
 

•   Aktivitetskonsulenten 
 Seniortræf afholdes på Arena Syd i Vamdrup d. 25. maj 2016. Der lægges op til, at de 
brugerstyrede huse gør reklame for sig selv under træffet.  1-2 repræsentanter fra 
brugerrådet bliver indkaldt til et formøde.  
Der gives nærmere orientering i en skrivelse udsendt til samtlige brugerråd. 
 

•   Køkkenet 
Efter et grundigt serviceeftersyn fungerer opvaskemaskinen perfekt. 
 

•   Kassereren 
Regnskab pr 1.- 12. 
Kassebeholdning 5698 kr. 
Bankbeholdning 100462 kr. 
Aktiver 106160 kr. 
 
Madsalg 67302 kr. 
Betalt mad 61016 kr. 
Ikke betalt mad 5061 kr. 
Udgift på madsalg  66077 kr. 
Overskud 1225 kr. 
 

•   Øvrige meddelelser 
En pære til overheadprojektoren skal udskiftes. Den betales af Toften. 

 



4.   Referat fra dialogmødet d. 26. november 
Forsikringsdækning i husene var blevet drøftet på mødet. I tvivlstilfælde spørges kommunen. 
Vigtigt at nye brugerrådsmedlemmer oplyses om Toftens brandregulativ. 
 

5.   Opfølgning fra sidste møde 
Focuspunktet om ny information om Toftens aktiviteter: 
Hvis vi har en god begrundelse, er kommunen ikke uvillig til give os adresser på alle 60+ i 
Bramdrupdam, så vi kan skrive til eventuelle nye brugere. 
Lars gjorde opmærksom på, at Toften kan bruges af alle, der er bosat i Kolding Kommune, selv 
om den primære målgruppe er seniorer. Det gav anledning til en diskussion om at åbne op for f. 
eks. foreninger og flygtninge/indvandrere. På næste brugerrådsmøde drøftes de enkelte 
medlemmers holdning til spørgsmålet.    
Focuspunktet om flere frivillige blev konkretiseret. Vi mangler især frivillige fagfolk, der kan 
være tovholdere i f eks træ - og smykkeværkstedet. 
Der bliver arrangeret en tur til seniorhuset i Odense i foråret. 
 

6.   Afholdte arrangementer 
Juledekorationer – arrangementet var en succes. 
Julefrokost – 70 deltagere – en god fest. 
Julebanko - 45 deltagere 
Luciaoptog/pakkeleg -  23 Luciabrude, der ryddede pænt op efter sig. 60 deltagere i pakkeleg. 
 

7.   Kommende arrangementer 
Kultureftermiddag 14/01. De første har tilmeldt sig 
Generalforsamling 26/01. Alle, der er på valg, er villige til at fortsætte. 
 

8.   Næste møde 
Næste brugerrådsmøde afholdes tirsdag d. 12. januar. Inger og Gertrud sørger for kaffe. 
 

9.   Evt. 
Det bliver meddelt til avisen, at Toften holder julelukket. 
Jens Aage indkøber en trådløs mikrofon 


